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I tjänsten deltog: Annica Dominius, Elisabeth Landström 

 

Paragrafer 

§§ 1- 9  

       

Sekreterare:      _______________________ 

     Elisabeth Landström 

Justerare: 

 

 

 

______________________                            _____________________________ 

Birgit Grahn                                  Margareta Apelskog   

 

 

§ 1 Sammanträdet öppnas 

Ordförande Sigvard Ländin hälsade välkommen till sammanträdet och förklarade mötet 

öppnat.  

 

§ 2 Fastställande av dagordning 

Dagordningen godkändes. 

 

§3 Anmälan av protokollsjustering 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 Val av justerare till dagens protokoll 

Ledamöterna Birgit Grahn och Margareta Apelskog utsågs att justera dagens protokoll den 8 

februari 2011 kl. 13.00. 
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§ 5 Rapport från förtroenderåden  

Hässelgården 

Birgit Grahn meddelade att kostleverantörens prövotidsavtal på tre månader löpt ut och 

förlängts i ett år. De boende är nöjda med maten som upplevs som aptitlig. 

Stämningen är lugn och fin på C-huset. Personalen gör så gott de kan för att de boende ska ha 

det bra utifrån förutsättningar med väder och kommande flytt. 

Hässelgården kommer att förses med så kallat ”Skalskyddslås” Aptus vilket innebär att man 

kommer in med hjälp av en låsbricka mellan kl. 19.00 - 06.00. Denna åtgärd gör det säkrare 

för de boende samt att man slipper oinbjudna gäster i källarplanet. Vid elavbrott löses 

systemet ut och dörrarna öppnas. 

För övrigt har Hässelgården haft problem med kyla och sopsystemet. 

Ett nytt avtal med sjuksköterskebemanning har också tecknats. 

 

Skolörten 

Kerstin Johansson var ej närvarande vid sammanträdet. 

 

Koppargården 

Gun-Marie Gunnars hade inget att rapportera då nästa förtroenderåd på Koppargården 

sammanträder först i vår 2011. 

 

§ 6 Inför stadsdelsnämndens sammanträde den 15 februari 2011 

Ärende 9. Verksamhetsberättelse 

Pensionärsrådet framhåller att frågan om hemtjänstens timersättning är viktig och bör 

prioriteras. Förvaltningen har tidigare framfört kritik till äldreförvaltningen att hemtjänstens 

ersättningssystem inte är anpassat efter verkligheten, med gångtider och krav på 

dokumentation. 

Pensionärsrådet framhåller också att stadsdelsförvaltningarna bör tilldelas en budget som 

baseras på faktiska siffror och inte på nyckeltal som är två år gamla. 

Pensionärsrådet har tagit del i ärendet i övrigt. 

 

Ärende 10.  Uppföljning av fritidsverksamheter för barn och ungdom 2010. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 11. Redovisning av verksamhetsuppföljning av Villa Vesta gruppboende och Sjöberga 

gård profilboende 2010.. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 12. Redovisning av verksamhetsuppföljning av kommunal och privat hemtjänst 

etablerad inom Hässelby-Vällingby stadsdelsförvaltning år 2010. 

Pensionärsrådet framhåller vikten av att kostfrågor prioriteras. 

 

Ärende 13. Redovisning av åtgärdsplan från Koppargårdens vård- och omsorgsboende. 

Pensionärsrådet har fått muntlig föredragning av ärendet och tagit del av detta. 
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Ärende 14. Svar till Socialstyrelsen ang. tillsynen av Koppargårdens vård- och 

omsorgsboende 2010. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 15. Detaljplan för Figaro 3 vid Ängsullsvägen i stadsdelen . 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 16. Samlad strategi för att begränsa smittspridning bland intravenösa missbrukare. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 17. Långsiktig plan för stadens idrottsverksamhet. 

Pensionärsrådet framhåller att grönytor inte bara är viktiga för idrottsutövare utan också för 

allmänheten som strövområden. 

Pensionärsrådet framhåller för övrigt att idrottsverksamheten är en viktig fråga. 

 

Ärende 18. IT-strategi för bättre lärande. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 19. Centralupphandling av vård- och omsorgsboende. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 20. Hälso- och sjukvårdsinsatser i bostad med särskild service mm. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 21. Uppdragslista. 

Utsändes senare. 

 

Ärende 22. Om familjehemsplaceringar för barn och ungdom. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

Ärende 23. Om bemanning i Kvinnofridsteamet och inom Barn- och ungdomsenheten. 

Pensionärsrådet har tagit del av ärendet. 

 

§ 7 Övrig information från äldreomsorgen. 

Frågan om markytan bakom Statoilmacken bordläggs, då information inte har kunnat 

inhämtas. 

Annica Dominius informerar om förändringarna i dagverksamheterna. Ett anhörigmöte har 

hållits på Skolörtens dagverksamhet tillsammans med personalen från Koppargårdens 

dagverksamheter, där man informerat om flytten den första mars och om valfriheten.  

De personer som går på den sociala dagverksamheten har kontaktats av respektive 

biståndshandläggare för individuella lösningar. En utvärdering av omstruktureringen kommer 

att arbetas fram under våren 2011. I dagsläget erbjuder 4 av 14 stadsdelar biståndsbedömd  

social dagverksamhet. 
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Hässelby-Vällingby sdf är med i ett gemensamt projekt ArbetSam tillsammans med 

Äldrecentrum och några andra förvaltningar samt kommuner. Lidingö stad är projektägare. 

Projektet har nu beviljats 38,5 mkr från Europeiska socialfonden för utbildningssatsningar av 

vårdpersonal ute på arbetsplatsen. 

 

Projektet Språksam startar en ny utbildningsomgång den 11 mars 2011. 36 personer som inte 

klarat språktestet inför vårdutbildning är anmälda. De kommer utöver språkutbildning 

tillgodogöra sig vårdutbildning. 

 

§ 8 Övriga frågor 

Inga. 

Trygghetssamordnare Tommy Jonasson informerar om sitt trygghetsförebyggande arbete. 

  

§ 9 Sammanträdet avslutas 

Ordförande Sigvard Ländin tackade för dagens möte och förklarade sammanträdet avslutat. 

 

Nästa sammanträde äger rum på stadsdelsförvaltningen den 14 mars 2011 klockan 10.00–

12.00 i lokal Markelius. Klockan 09.00-10.00 står lokalen till förfogande för rådets enskilda 

överläggning. 

 

 

 


